
)1 Pf o 7-o4

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
zpNtero-DoBoJSKI KANToN
GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE
Strudna sluZba Gradskog vijeda
Broj : 0 1 -04 -496/24- AP -5

Datum: 28.02.2024. godine
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pREDMET: Vijeinidka pitanja i inicijative sa22. sjednice Gradskog vije6a odrZane,

dana 28.02.2024. godine, dostavlj aju se.

Na osnovu dlana 167. stav (1) i dlana 171a. stav (1) Poslovnika o radu Gradskog vije6a

Zavidovi6i - novi prediS6eni tekst (,SluZbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj: 7122 i ll23),n

prilogu akta dostavljarno vije6nidka pitanja i Inicijative postavljene na 22. sjednici Gradskog

vij e6a odrZanoj, dana 28.02.2024. godine:

Inicijativa vije6nika Haris godhie - Inicijativa za dono5enje Odluke o finansiranju

pro.lektnih aktivnosti Sportsko rekreativnog udruZenja,,Enduro Zavidovill".

- inici.lativa vijednika Ferida Kaknja5evida - Inicijativu naslovlj:ny na direktora i

menadZment Javnog komunalnog preduze6a ,,Radnik" Zavidovi6i kojom predlaiem

izradu projekata i plana za ekonomski i ekoloski prihvatljivo grijanje..

- Inicijativa-samostalnog vije6nika Samira Skeji6a - Inicijativa za pripremu studije o

trenutadno dostupnoj raanoj snaz\izoblasti drvno-preradivadke industrije. (1)

- tnicijativa samostalnog vijeinika Samira Skejida - Inicijativa za izradu studije o

dostupnim drvnim resursima na podrudju Grada Zavidovidi. (2)

- Inicijativa samostalnog vijednika Samira Skeji6a - Inicijativa za uvodenje obaveznog

testiianja na konzumu.i.i,, utt ot olazaudesnike sjednica Gradskog vijeda. (3)

- Inicijativa samostalnog-vije6nika Samira Skeji6a - Inicijativa za uspostavu policijske

ophodnje na biciklima. (4)

- tnici.lativa samostalnog vijednika Samira Skeji6a - Inicijativa za po5umljavanje

podrudja gradske dePonije. (5)

- inicijativa samostalnog ,i.;.enika Samira Skeji6a - Inicijativa za obiljeiavarle mjesta

pogibij" boraca iz Odbrambeno-oslobodiladkog rata' (6)

- i"i"i3aiiva samostalnog vije6nika Samira Skejida - Inicijativa za osnivanje Kluba

lijedenih ovisnika o kocki. 
-(7)- tnici.lativa vije6nika Igora $i*Sieu - Inicijativa za dono5enje Odluke o izradi Strategije

raziojasporta na podiudju Grada T.avidovi6i ( i u konadnici hitne realizacije).

- Inicijativa samostalnog ,1"6.rika Semse Fehri6a - Inicijativa da se putem Federalnog

ministarstva prometa i komunikacija pokrenu aktivnosti na nivelaciji kanalizacioni

Sahtova na magistralnom putu M iT.l' ,,Zepd,e-Zavidovi6i-Banovi6i-Zivinice" i to na

dionici od mosta na rijeci Gostovid, pu ao mosta na rijeci Bosni na ulazu u Grad

Zavidovi6i.
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- Vijednidko pitanje vije6nika Ferid Kaknja5evi6 (1) i (2);
- Vije6nidko pitanje samostalnog vijeinika Samira Skeji6a (1), (2) i (3);
- Vijednidko pitanje vijeinika SemsqCina Skeji6a (1), (2) i (3); :- Vije6nidko pitanje vijednika Igora Sim5i6a;
-Vijeinidkopitanjesamostalnivije6nikaSemsoFehri6.

U prilogu akta dostavljam Vam vije6nidka pitanja i Inicijative postavljena na 22.
sj ednici Gradsko g vij e6a odrZane, dana 28.02.2024. godine.

Odgovore na postavljena vije6nidka pitanja i inicijative potrebno je dostaviti
predsjedivaju6em Gradskog vije6a radi uvritavanja u dnevni red naredne sjednice Gradskog
vije6a.

S po5tovanjem.

PRILOG: Vije6nidka pitanja i inicijative sa22. sjednice Vije6a odrZane, 28.02.2024. godine.

DOSTAVLJENO:
1. Naslovu,
2. U spis
3. ala

PREDSJEDA AJUCI
RADSKOG JECA
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BOSNA I HERCE,GOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENIEKO-DOB OJSKI KANTON
GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE
Strudna sluZba Gradskog vije6a

Broj : 0 1 -04 -496124- AP'5
Datum: 28.03.2024. godine
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PREDMET: Vijednidka pitanja i inicijative sa22. sjednice Gradskog vijeda odrzane,

dana 29 .02.2024. godine, dostavlj aju se'

Na osnovu dlana 167. stav 1. i dlana lll a. stav 1. Poslovnika o radu Gradskog

vije6a Zavidovi6i - novi predi56eni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj: 7122), u

prilog, akta dostavljamo vije6nidka pitanja i Inicijative postavljene na 22. sjednici Gradskog

vij e6a odrZanoj, dana 29.02.2024. godine:

Haris HodZid
p."d-"t, ht.ijativa za donosenje Odluke o finansiranju projektnih aktivnosti Sportsko

rekreativnog udruienja rrEnduro Zavidovidi"
poitovani, na osnovu diana 109. Poslovnika o radu Opdinskog vije6a Zavidovidi, u ime Kluba

vije6nika Socijaldemokratske partrje BiH u Gradskom vijedu Zavidovi6i podnosim Inicijativu

za finansiranje projektnih aktivnosti Sportsko rekreativnog udruZenja Enduro Zavidov\ti za

2024. godinu u iznosu od 5.000,00 KM.
U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu inicijativu dostavljamo u pisanoj formi sa

Obrazloienj em kako slij edi :

Sportsko rj<reativno udruZenje ,,Enduro Zavidovi6i" je osnovano na inicijativu grupe ljubitelja

extrem endure voZnje. Klub jL osnovan u toku 2020. godine i trenutno broji 53 aktivna vozada,

te preko 100 dlanova udruZenja i prijatelja kluba. UdruZenje je dlan Moto saveza BiH,

o.rrou*o u cilju afirmacije i piomocije sporta, uz posebni angaZman voza(a sa adrenaliskim

voZnjama.
Obzirom da ovo udruZenje u prethodnom periodu nije imalo znadajnu podrsku od strane Grada

Zavidovi6i, a da pri tome svojim zapaLenim rezultatima na doma6im i medunarodnim

takmidenjima promovi5e na5u lokalnu ,^u*orpruru, predlaZemo Gradskom vije6u Zavidoviii

da jednoglasno usvoji inicijativu za finansiranje projektnih aktivnosti Sportsko rekreaktivnog

udruzenja Enduro Zavidovi6i 2a2024. godinu u iznosu od 5.000,00 KM.

Sredstva za realizaciju ove inicijative lredvidjeti BudZetu Grada Zavidovi6i za 2024. godinu

kroz konto 614122 Teku6i transfer za fizidku kulturu i sport'

S po5tovanjem,
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Ferid Kaknia5evi6
Predmet: Inicijativa
Na osnovu dlanova 8 i 87 Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovili upuiujem vijeinidku
inicijativu naslovljenu na direktora i menadZment Javnog komunalnog preduleda ,,R.adnik..
Zavidovili kojom predlaZem izradu projekata i plana za ekonomski i ekoloSki prihvatljivo
grrjanje.
ObrazloZenje:
Ve6 dugi niz godina dvije kotlovnice za centralno gnjanje u gradu su u takvom stanju da su
amortizovane, sa nedostatkom dijelova i koriste ugalj kao fosilno gorivo.
Radi zaStite okoli5a i zdravlja stanovnika te bolje ekonomske isplativosti krajnje je vrijeme da
se ozbiljno krene u rekonstrukciju i zamjenu alternativnim izvorima energije.
Predmet: Vijedniiko pitanje (1)
Na osnovu dlanova 8 i 87 Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovidi upu6ujem vije6nidko
pitanje naslovljeno na direktora i menadiment Javnog komunalnog pieduze6a ,,Radnik.,
Zavidovi6i u kojem traiim informaciju za5to u radni odnos nisu primljeni komunalni redari.
ObrazloZenje:
Nakon usvajanja izvjeStaja o radu za JKP,,Radnik" za2022.godinu jedan od zakljudaka je bio
da 6e se uposliti dva komunalna redara radi nadzora odrZavanja komunalnog reda inigi.i.r".
Predmet: Vijedniiko pitanje (2)
Na osnovu dlanova 8 i 87 Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovili upu6ujem vijednidko
pitanje naslovljeno na direktora i menadZment Javnog komunalnog pieduze6a ,"R.adnik..
Zavidovi6i u kojem traiim informaciju o prikupljanju i odvozu elektri8nog i elektronidkog
otpada.
ObrazloZenje:
Po planu imamo jedno sabirno mjesto za navedeni otpad, ali smo svjedoci da se isti mijesa sa
nesortiranim kudnim otpadom Sto znadajno moZe utjecati zdravlje ljudi i za5titu okoliSa.
Mislim da bi se posebno trebali odrediti uvjeti i odredbe prikupljanja, odlaganje i predaje ove
vrste otapda.

Samir Skeiid
Predmet: Vije6niika inicijativa (1)
Priprema studije o trenutadno dostupnoj radnoj snaziizoblasti drvno-preradivadke industrije
ObrazloZenje:
Gtad Zavidovi6i pribliZno sto i pedeset godina ba5tini tradiciju u oblasti drvno-preradivadke
industrije sa stanovitim prekidima u proizvodnji tokom pro5log i dvadesetogodilnjim prekidom
u ovom stoljeiu. Obzirom da do sad nisu valorizirani izgledi da se pristupi obnavljanju
proizvodnje u drZavnom vlasni5tvu predlaZem da se sadini kratka studija o raspoloZivo.l raOnol
snazi iz ove oblasti kako bismo imali uvid u Sanse za revitalizaciju proizvodnje od drveta i
drvnih sortimenata.
U pripremi studije koristili bi se relevantni podaci dobijeni od Biroa za nezaposlene osobe,
podaci dobijeni posredstvom medija, poziva gradanstvu od strane Grada ili podaci dobijeni
kroz koordinaciju s mjesnim zajednicama. Po dovrSenoj studiji Grad i gradske vlasti bi na
raspolaganju imali najvaZnije informacije o razvojnim Sansama za oyuindustrijsku oblast i ve6
prema dostavljenim rezultatima bi se donosili planovi za kapitalna ulaganja u oblasti
proizvodnje ili bi se u sludaju nedovoljne radne snage dugorodno odustalo od planova za
obnovu proizvodnje.
Za realizaciju inicijative su nepohodna odredena novdana sredstva koja po slobodnoj procjeni
iziskuj u znadaj na sredstva.
PredlaZem da se inicijativa uoblidi u formu elaborata i po njenoj dovr5enoj pripremi uputi na
Osnivada nekada5njeg preduze6a IP Krivaja.
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Predmet: Vijedniika inicijativa (2)

Inicijativa ziizradtstudije o dostupnim drvnim resursima na podrudju Grada Zavidovi6i

ObrazloZenje:
Inicijativa je komplementarna prethodnoj, ali je njen sadrZaj u pogledu nadleZnosti izvan

okvira Grada i iziskuje dobru komunikaciju s nadleZnim Sumsko-privrednim druStvima na

nivou kantona.
Konkretno, od nadleZnog preduze6a, arhiva ZE-DO kantona i drugih statistidkih evidencija za

potrebe studije treba zatiaiiti dostupne podatke o raspoloZivim drvnim resursima i potencijalu

izv. tehnidkog drveta kao osnovnoj predispoziciji u programu obnavljanja drvne industrije u

na5em gradu.-U prilogu studije aodaii i informaciju o drvnim potencijalimakantona, posebice

informJciju ru opein. i gradove sa znadajnim drvnim resursima, a koji nemaju razvijenu drvnu

industriju.
Po dovr$etku studije imali bismo cjelovit uvid u dugorodno predvidanje u oblaasti drvno-

preradivadke industrije.
Za r e alizacrj u ini cij ative su neophodna znadajna fi nansij ska sredstv a'

predlaZem da se inicijativa uoilidi u formuelaborata i po njenoj dovr5noj pripremi uputi na

osnivada nekada3njeg preduzeda IP Krivaja.

Predmet: Vije6niika inicijativa (3)

Uvodenje obaveznog testirinja nuto.rr.,*aciju alkoholazaudesnike sjednica Gradskog vije6a

ObrazloZenje:
Inicijativu o obaveznom alkotestiranju podnosim iz nekoliko razloga, a njenom

implementacijom bismo sprijedili neprijatne- situacije u radu vije6a koje su vrlo izvjesno

poiencirane uiivanjem att<inlta. Kao 5to ste upoznati, gradsko vije6e je u nekoliko navrata

svjedodilo izgrednidkom ponasanju pojedinih vije6nika. drje nedolidno pona5anje iziskuje

oruk* vrstu-mjera radi prevencije slidnih dogadaja. Implementacija alkotestiranja je tehnidki

nezahtjevna i piovodila bi se neptsredno pred odrZavanja sjednice vije6a ulekom od prostora

koji su u terminu odrZavanje sjednice slobodni uz prisustvo recepcionera ili saradnika Strudne

sluZbe Gradskog vije6a.
Za implementaciju ove inicijative su nepohodna sredstva do najvi5e 5000 (slovima: pet hiljada

KM) uz pretpostavljenu kupovirru po.,ri*ijeg alkometraizserije elektrohemijskih uredaja'

utjito'inici;ativa dobije podrsku predlazem nadleZnoj sluZbi grada da inicijativu strudno

obradi, upotpuni nedosta3udim aspektima i da konadnu formu sa neophodnim pojedinostima

potrebnim za izvedbu ideje.

Predmet: Vijedniika inicijativa (4)

Inicijativa o ibur.^om poStivanju Kodeksa odijevanja u gradskom vije6u

ObrazloZenje:
Kao Sto ziate, kodeks odijevanja u javnim ustanovama je zakonom definisana kategorija za

zaposlene osobe, ali za pr"drturnike lokalnih vlasti nije posve obavezujudeg karaktera, te na

ovakav nadin Zelim skrenuti painju na potrebu njene ponovne interpretacije. Naime, jedan dio

vije6nika gradskog vije6a ". poitq. ovu obavezu i trebalo bi je neodloino afirmisati i u

najskorijem roku implementirati u praksi.
protokol bi imao obavezuju6i karJkter za vije6nike i gradonadelnika i predvidao bi dolazak na

sjednice u odje6i i obu6i kompatibilnoj sa obna5anjem vlasti ovog nivoa. SadrZaj Kodeksa

moZe se uskladiti sa Kodeksom odijevaniazadrZavne uposlenike.

Realizacij a inicij ative ne izi skuj e materij alna sredstva.
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Predmet: Vijedniika inicijativa (5)
Inicijativa za uspostaw policijske ophodnje na biciklima
ObrazloZenje:
Cijene6i da je rad policijskih sluZbenika u na5em gradu optere6en sa mnogo tesko6a
materijalne i tehnidke naravi predloZio bih da se na nivou vije6a ili vi5em nivou vlasti razmotri
moguinost uspostave policijskog tima koji bi svoju terensku obavezu izvr5avao uz koristenje
bicikala kao prevoznog sredstva. Realizacija inicijative iziskuje znad,ajnamaterijalna sredstia
radi nabavke neophodne i specifirane opreme, specijalnih bicikala na pedalni ili elektridni
pogon, specijalnih uniformi i policijskih oznaka, te obuke za policijski tim koji bi obavljao ovu
vrstu profesionalne zada(e. Razumije se da bi se ovakva vrsta policijske ophodnje provodila
samo u periodu povoljnih vremenskih prilika, vjerovatno od mjeseca marta do novembra i da
bi znadajno doprinijela dobroj urbanoj mobilnosti nadleZne policije, osobito u sludaju kupovine
elektirdnih bicikala, dugorodno mjereno bi stvorila odredenu vrstu novdanih u5teda, smanjila
zagadenja u javnom prostoru, doprinijela ve6em povjerenju gradanstva prema policijskom radu
i snaZnijem osje6aju sigurnosti.
Ukoliko ovakva inicijativa izlazi van okvira nadleZnosti lokalne zajednice molim da se ista
proslijedi nadleZnom nivou kantonalne vlasti radi oditovanja o njenoj funkcionalnoj izvedivosti
u na5em ili nekom od gradova kantona koji raspolaZe sredstvima za realizaciju iste iti slidne
inicijative.

Predmet: Vije6niika inicijativa (6)
Inicijativa za po5umljavanje podrudja gradske deponije
ObrazloZenje:
U skladu s modernim trendovima u oduvanju Zivotne sredine predloZio bih vijedu potrebu o
po5umljavanju Gradske deponije Ekonomija. Imajuii u vidu prije svega potrebu da zastitimo
Zivotnu sredinu po5umljavanjem ogranidene povr5ine nekadaSnjig aolagail5ta otpada zatvorili
bismo ciklus zbrinjavanja otpada na podrudju na5eg grada. Realizacijo-orog projekta ostvarili
bi se znadajni benefiti sa povoljnom refleksijom na Zivotnu okolinu, *upil"aiti bismo
biodiverzitet navedenog podrudja, unaprijedili geoloSku strukturu tla, osiguraii vjetroza5titni
pojas, sprijedili mogu6u i potencijalnu eroziju tla, osnaZili svijest o znadaju ekolo5ke disto6e i
druge ekolo5ke koristi. U toku pripreme projekta bilo bi neophodno uipostaviti kontakt sa
preduze6ima koje raspolaZu resursima za navedenu vrstu poslova i imaju potrebno iskustvo na
planu poSumljavanja.
Realizacija inicijative iziskuje novdana sredstva, ali se u koordinaciji sa Sumsko-privrednim
dru5tvom ili JKP Radnik projekat moZe realizovati sa minimalnim ulaganjem.
Ukoliko inicijativa dobije podr5ku predlaiem nadleZnoj sluZbi grudu da inicijativu strudno
obradi, upotpuni nedostajudim aspektima i da konadnu formu sa neophodnim pojedinostima
potrebnim za izvedbu ideje.

Predmet: Vije6niika inicijativa (7)
Inicijativa za obiljeLavanje mjesta pogibije boraca iz Odbrambeno-oslobodiladkog rata
ObrazloZenje:
Radi oduvanja monumentalnog sje6anja na poginule vojnike ARBiH u na5em gradu predlaZem
da se u nekom od predstoje6ih budZeta grada izdvoje sredstva za izradi i postavljanje
spomenika ili tzv. kenotafa na mjestima pogibije vojnika iz devedesetih godina. Spo*lni.i
mogu biti izradeni od bilo koje vrste postojanog materijala, kamena, betona ili slidnog
materijala sa naznadenim osnovnim podacima i godini pogibije, a postavljali bi se po
mogu6nosti na mjestima pogibije ili u sludaju pogibijl na miniianim podrudjima postavljali bi
se u neposrednoj blizini mjesta pogibije. U sludajevima da su odredena podrudja mjesta
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pogibije ve6eg broja vojnika mogla bi se predvia.!91i izrada zajednidkog spomenika' ali u

,"riei"i koja omogu6uje da su osobni podaci dobro vidljivi.
Realizacija lnici;-ative iziskuje znadajna materijalna sredstva, a konadan iznos se moZe

formulisati samo u koordinaciji sa preduze6ima koja se bave navedenom djelatnos6u izrade

spomenidkih obiljeZja.
Ut otit o inicijativa dobije podrsku predlaZem nadleZnoj sluZbi grada da- inicijativu strudno

obradi, upotpuni n.Jortu3rdim aspektima i da konadnu formu sa neophodnim pojedinostima

potrebnim za izvedbu ideje.

Predmet: Vije6niika inicijativa (8)

Inicijativa za osnivanje Kluba lijedenih ovisnika o kocki

ObrazloZenje:
Slijedom negativnih drustvenih trendova u Bosni i Hercegovini i pojave teskih oblika ovisnosti

u nasem gradu predloZio bih gradskom vije6u da razmotrimogudnost osnivanja Kluba lijedenih

ovisnika o kocki koji bi pruZao usluge ambulantnog lijedenja i podr5ke ovisnicima u

apstinencijalnomperiodulijedenja. .:---^--.. . v:
Ambulant! orog tipu egzistiraju na nivou pojedinih gradova ve6 izvjesno vrijeme I pru2aJu

znadajan doprinos u lijedenju i izljedenju ovisnosti o kocki, a njihovo zasnivanje je u izravnoj

koordinacijisa centrima i zavodima za lijedenje ovisnosti._

Zasnivanje ambulante bi se praniralo u dogoro* .u JU DzZavidovi6i kao ovlastenoi ustanovi

za oblast lijedenja i provodenja zdravstvene za$tite u na$em gradu i pretpostavilo bi mogu6nost

rada ambulante u rr&o- od dislociranih prostoraizvandoma zdravlia ili adekvatnom prostoru

iz vlasni5tva Grada Zavidovi6i.
Osnovni koncept ambulante bi podrazumijevao adekvatno i strudno pruZenu uslugu lijedenja'

vodenje medijskih kampanja zaborbu p.oti, ovisnosti, uspostaw kontakata sa osobama koje

su ovisne o kockanju,'njihovu evidenciju, uspostavu Registra ovisnih osoba, prijedlog za

nastavkom lijedenja u nekom od specijaliziranih centara itd.

Kao poseban prilo! navedenoj iniciiativi saop5tavamo sljede6e podatke: ovisnost o kocki u

na5em gradu ima e[idemijske razmj..", po prtcjeni polovina stanovnika u zajednici u nekom

trenutku svog Zivota ima iskustvo sa'kockom; otprilike polovina adolescenata podlijeZe

iskustvu kockanja, znadaiat udio medu ovisnidkom populacijom -.d1t" 
Lene' najvedu

zastupljenost medu ovisnicima dine radno sposobne ot-obl, nepovoljni socijalni utjecaji

kockanja na Zivoifojedinaca i porodice su evidentni i prezentuju se najde56e poremedajima u

porodidnom Zirotu, braku, poslu, doprinose nepovoljnoj brakorazvodnoj statistici'

kriminogenom Pona5anju itd.
S poStovanjem
Predmet: Vijedniiko Pitanje (1)

U skladu ,u , ,ij"i.rieii- p.uuirnu i ovlaStenjima definisanim Poslovnikom Gradskog vijeda,

postavit 6u viSe pitanja iz nadleZnosti grada:

Trazim informaciju o odrZivom porrutiu na podrudju Grada Zavidovi6i uz informaciju o stanju

zaposlenosti povratnidke populacije i stanju putne i komunalne infrastrukture u povratnidkim

naseljima.
Predmet: Vijednidko Pitanje (2)
policijskoj upravi ZaviAoriei Uitr uputio molbu da organizuje i redovno provodi policijske

ophodnje troi gradske ulice osobito u vedernjim terminima.

Predmet: Vijedniiko Pitanje (3)

JU Dom zdravlja upudujem pitanja obimnijeg sadrZaja:

Kao prvo, izridito iruZi- iniormaciju o tome ko su dva uposlenika sa-najve6im stimulacijama

ispla6enim za period u kojem je radena Revizija izvjestaja o poslovanju ustanove i koji

7

GradZavidovidi,UlicaMehmedpa5e.Sokolovidabrojg,T2220Zavidovi6i

Telefon: $21206-780 info, fax: 0321206-706,w.avidovici.bargrad.zavidovici@zavidovici ba

'#tt'



uposlenici na posao ne dolaze na vrijeme i da li ima uposlenika koji u jednom mjesecu na
posao kasne vi5e od tri puta?

Za1toje doSlo do toga da 5 vrsnih tehnidara u kratkom vremenskom roku da otkaz? Je li razlog
nezdrav ambijent i stalni presing koji se vr5i na pojedine radnike? A niko od njih nije oti5ao u
inozemstvo i imao neku drugu ponudu, kako je vei to uobidajeno.

Sta se desava sa uposlenicima i njihovim zdravljem? Prisutno je klasidno izgarunje uposlenika
zbog prevelike kolidine nametnutih obaveza, posebno tehnidara na porodidnoj sluZbi, ali i
ljekara. Ima li ikakve odgovornosti ustanove? U prilog tome idu dinjenice da su naglo oboljeli
pojedini doktori, a 5 tehnidara je dalo otkaz. Najkvalitetnije osoblje se lomi ubrzano.

Stale sa deZurom pedijatra subotom? Zbogtega su oslobodeni? Je lizbograda u privatnim
ustanovama ili nedega drugog? Koliko kvalitetnu uslugu moZe pruZiti doktor op5te prakse
djetetu u ambijentu kad se 2a4,5 sata pregleda 30 bolesnika raznih kazusa?
Traiim i obrazloLenje za5to se odstupa od standarda porodidne medicine destrukcijom timova
stalnim mijenjanjem sestara, uputama sestrama da se prima sve Sto dode i ne ostavljanje
prostora ljekarima za kvalitetan rad, narodito za prevenciju, koja je temelj porodidne medicine.
Za(to se povladuje Sefu vozata da ne izlazi na teren u sludaju prijeke potrebe. U tim
sludajevima on zove pripravnog vozada dime se gubi na vremenu da bi se spasio nediji Zivot.

Zaito se oko 4000 kartona radnika koji ne pripadaju nikome ne distribuira ravnomjemo i po fer
osnovi, ved se po dolasku pacijenata dodatno i vanredno ubacuju nekom od ljekara na pregled.
Ti pacijenti su uskra6eni za svoje zakonsko pravo da imaju svoga izabranoga porodidnog
ljekara.
Novi Pravilnik o radu koji je done5en ishitreno i koji nije u skladu sa Zakonom o radu i
kolektivnom ugovoru, a gdje su proSirene ovlasti rukovodioca do te mjere da za jednu
nepotrebnu rijed, koja moZe biti i utemeljena, moze se dobiti otkaz o radu.
Po kojem zakonskom aktuje vr5eno bodovanje i odredivani koeficijenti sloienosti za odredena
radna mjesta? Sramotno je da pravnik i ekonomista DZ ima koeficijent 5,2 sa strudnom
spremom od 280 ECTS bodova, a da ljekar ima koeficijent 4,5 sa strudnom spremom od 360
ECTS bodova. Ukoliko su ti ljudi pomo6nici direktora, zna se kako se oni stimuli5u, putem
poloZajnog dodatka, a ne koeficijentom koji je jedinstven za radnike u zdravstvu koji se
finansiraju novcem iz ZZO. Tako pravnik ili ekonomista ima ved platu od ljekara za oko 500-
700 KM.
Nesrazmjer i diskriminacija koja se provodi prema ljekarima porodidne medicine na nadin da
odredeni specijalisti ne mogu prema standardima i normativima u zdravstvu zaraditi ni
osnovnu plaiu, dok su ljekari u porodidnoj medicini prezatrpani pacijentima. Primjer,
specijalista dermatolog svoju specijalistidku platu bi trebao da zaraduje na 80 000 stanovnika
ili osiguranika, jer toliko ga zavod pla6a. U na5em sludaju mogao bi da radi 2 dana kao
specijalista dermatolog, a ostale sate (3dana) bi trebao da dozaradi na sluZbi porodidne ili op5te
medicine, kao Sto je to i u ostalim domovima zdravlja. Medutim, oni su pored toga dak i
oslobodeni rada subotom ili pripravnosti i svih dodatnih obaveza koje se tovare na ple6a
izmudenim ljekarima porodidne medicine. Osim dermatologa standardi propisuju stroge norne
za sve sepcijaliste. Zaito se ostali specijalisti koji ne ispunjavaju norne ne angaZuju u
porodidnoj medicini, ve6 im se daju dodatni poslovi u okviru standardnog radnog vremena?
Zaito pojedini tehnidari idu stalno u pratnju dok se pojedini Stede i nikad se ne Salju? Je li to
zbog nepovjerenja u njihovu strudnosti ili imaju neki drugi vid protekcije?
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po kojoj pravnoj dinjenici su neki ljekari obavezni raditi subotom, a drugi to nisu? Takoder, oni

koji ne rade subotorir u tzv. prerasiodjeli radnog vremena, mogu raditi deZure u hitnoj koje se

pla6aju. Klasidna diskriminacija na djelu'

Kakvi su to honorari koje popai"i liekari dodatno ve6 godinama zaraduju u okviru osnovnog

radnog vremena? Po kojem pravilu i kojoj zakonskoj regulativi se njima to dodjeljuje? Dabude

jasnije, pojedini ljekari zatiajanja os-osatnog radnog-vremena dobijaju i honorar koji im je

ukompovan u redovno radno vrijlme. ZakonitJ bi jedino bilo da se honorarna zatada ostvaruje

po zavr5enom osmosatnom poslu, odnosno tekiza 15 sati'

Semsudin Skeii6
Predmet: Vijedniiko Pitanje (1)

Na osnovu dlana g. i gi. poslovnika o radu Gradskog vije6a postavljam vije6nidko pitanje

Kada 6e biti pripremljen i na dnevni red upu6en fri;eAtog Odluke o uredenju gradevinskog

zemlj iSta za 2024. godinu?

Osnov razmatranja i dono5enja je
-zakono prostornom uredenju i gradenju Zenidko-dobojskog kantona, poglavlje VII uredenje

gradevinskog zemljista u urbaninipodrudjima, dlanovi b1.-55, 56, 57 ,58, 59, 60 i 61'

-Zakono gradevinskom zemljistu iredera"ij. giH dlanovi br. 63. do 66. i 70. do 72' (63,64,65,

66,70,71,72).
-Program rada Gradskog vijeda kojim je predvidena tadka dnevnog reda i Odtuka o uredenju

gradevinskog zemlj iSt a za 2024. godinu.

Predmet: Vijedniiko Pitanje (2)

Na osnovu 6lana g. i dlana g7. poslovnika o radu Gradskog vije6a postavljam vijednidko

pitanje vezano ,u p-tirpravno raspolaganje gradskim gradevinskim zemljistem radi gradenja'

iuo ig.udenje bez pravakori5tenja r"-qiSiu na gradskom gradevinskom zemljistu'

Pitanje:
Kada i kako 6e Gradska uprava rije5iti problem protivpravnog kori5tenja gradevinskog

zemlji5ta u vlasni5tvu Grada ioje je ornuOero sa: k.d' 125412, 125814, 125813' 125413- dio'

126314-dio, l26lll-dio, l263ll-dio, 1261, l25lll, 125713 i sve k.o' Zavidovidi l0kalitet D'

Gaj.
odgovor sadiniti izmedu ostalog i na osnovu odredbi Zakona o Gradevinskom zemljistu

Federacije BiH (Sl.novine FBiH br.25l2OO3, 1612004,6712005,9412018) i to dlan 61 (VIil-

Gradenje bez pravakori5tenja zemljista radi gradenja na gradskom Bradevinskom zemlji5tu) i

dlan 59. (V[- Frotivpravno raspolaganje Gradskim gradevinskim zemlji5tem)'

Predmet: Vije6niiko Pitanje (3)

Postavljam vije6nidko pitanje vezano za odredivanje iznosa naknade za uredenje gradskog

gradevinskog zemlji5taza gradilu objekta na parcelama i to:

-parcela k.e.1259ll
-parcela k.8,.126317 i
-parcela k.t,.126212
sve na K.O. Zavidovi6i, lokalitet Duri6a Gaj.
po kojoj metodologiji je odreden iznos naknada za uredenje gradevinskog zemlji5ta? Molim da

odgovor bude sadiijl, nu osnovu dlana62.,dlana 63., dlana 64., dlana 65., dlana 66', a posebno

dlana 70., dlana 71. i dlana 72 Zakona o gradevinskom zemlji5tu Federacije BiH (,,SluZbene

novine F BiH" broj: 2512003, 1612004, 67 12005 i 9412018)'

Postoji bojazan da bi na kraju troskovi uredenja mogli biti mnogo ve6i od iznosa naknada za

njegovo uredenje.
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Zbog toga molim da odgovor bude sadinjen i u skladu sa poglavljem VII. uredenje zemlji5ta u
urbanim podrudjima Zakona o prostornom uredenju i gradenju Zenidko - dobojskog kantona,
preciznije dlanovima 55., 56., 57 ., 58.,59., 60. i 61.

Simsi6Ieo.
Predmet: Vijednidka inicijativa
Inicijativa za dono5enjem Odluke o izradi Strategije razvoja sporta na podrudju Grada
Zavidovi6i ( i u konadnici hitne realizacije), dostavlja se
PoStovani,
na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i, Klub vijednika
Socijaldemokratske partrje BiH u Gradskom vijedu Zavidovi6i podnosi Inicijativu za
dono5enjem Odluke o izradi Strategije razvoja sporta na podrudju Grada Zavidovidi ( i u
konadnici hitne realizacije) u daljem tekstu: Strategija.
U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu Inicijativu dostavljamo u pisanoj formi sa
Obr azloienjem kako slij edi :

Strategija nazvoja sporta na podrudju Grada Zavidovili treba sa bude dokument koji daje
strateSke smjemice i plan djelovanja na razvoju sporta u na5em Gradu za period 2024- 2029.
godina, u cilju prosperitetnog razvoja sporta, sportskih aktivnosti i sportske infrastrukture u
Gradu Zavidovi6i u skladu sa strate5kim dokumentima vi5ih nivoa vlasti, Bijelom knjigom za
sport u Evropskoj uniji i drugim dokumentima koji ureduju oblast sporta.
Ona treba da bude sastavni dio Strategije integriranog razvoja Grada Zavidovili za peiod
2011.-2026. godina i njenog revidiranja. NaZalost, i pored podetnih aktivnosti i poku5aja za
izradu ovog veoma bitnog dokumenta, u proteklom periodu ni5ta se nije uradilo po oovm
pitanju. A potrebe i trenutno stanje, na5eg zavidovi6kog sporta su takve da zahtjevaju hitnu
intervenciju i djelovanje. Prije svega za opstojno56u, a potom i za mapredenje i razvoj u svim
oblicima.
Vrijeme je, a i veliki je, svakodnevno vidljiv pritisak javnosti i gradana za rjeSavanjem
problematike iz oblasti sporta. Strategija mora da omogu6i svim sportskim subjektima na5eg
grada da usvoje nove pristupe i metode u organizaciji i finansiranju svojih aktivnosti. Ude56e u
izradi Strategije trebaju da uzmu svi relevantni subjekti, kolektiviteti i pojedinci kako bi se
napravio kvalitetan dokument sa jasnom vizijom, definisanim ciljevima, osnovnim programima
i konkretnim aktivnostima.
Pojednostavljeno, da konadno postavimo prioritete i jasno kaiemo Sta Zelimo sa na5im
sportom. Lelimo li definisati koji su to sportovi koji karakteri5u na5u sredinu i postaviti
prioritete, Zelimo li prvake u kolektivnim sportovima, Zelimo li vrhunske individualce ili iemo
samo da se okupljamo, igramo i tako godinama bez jasnog cilja, Zelimo li uspje5ne modele
finansiranja, Zelimo li izgraditi, rekonstruisati sportske objekte, udiniti ih funkcionalnim i
reprezentativnim, Zelimo li omasoviti sport ili 6emo i dalje,,prositi i kukati" javno ili kuolarski,
stvarati antagonizme jedni izmedu drugih, oslanjati se na privrZenost i dobre veze i blizinu sa
vodedim, vladajudim ili kakvim ve6 ,,autoritetima" svake godine tavoriti, pravdati se jedni
drugima za neuspjehe.
Konkretni primjeri su nam vidljivi svakodnevno: Pune dvorane na rukometnim utakmicama,
utakmice su praznik, ali svake godine isti problem, igramo da se igra, besciljno, igradki i
strudni kadrovi uslovljeni nedosatkom novca, realno imamo najmanje budZete klubova,
najjeftinije ekipe, ozbiljna prida se ne pravi bezpara. A odekivanja su uvijek velika.
Mi5ljenja smo da moramo hitno podeti mijenjati na5e sportske vi5egodi5nje navike i krenuti
novim drugadijim pristupom. Stoga, ovaj dokument se pojavljuje kao polazi5te i prioritet na
tom putu. Da ga konadno napravimo.
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Odekujemo jedinstvo svih subjekata od Gradonadelnika, najbliZih saradnika do vije6nika,

jednoglasnoprihvatanje ove inicijative, ali ne samo i to, nego i aktivno sudjelovanje u svim
'faraia,a 

posebno u iealizaciji i kontroli implementacrjg u konadnici.

Sredstva za realizacrju ove Inicijative, obezbiSediti iz Transfera BudZeta Grada zavidovi'i za

2024. godinu pr: 6t:etS- Ostale strudne 
-usluge, 

6139745- lzdaci za rad ostal'strudnih

komis.,za nakn. Po ugovor. i zaradsavjeta Gradonadelnika, 614122- Tekudi transfer zafizi(ku

kulturu i sport).
Za realizalrju ove Inicijative zaduLuie seGradonadelnik sa nadleZnim gradskim sluZbama'

S po5tovanjem.

Predmet: Vijedniiko Pitanje
Na osnovu dlanova g. i g7. poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovi6i, kao vijecnik

Gradskog vije6a Zavidovi6i postavljam vije6nidko pitanje koje se tide p.otrebe informisanja o

statusu zahtjeva predstavnik itVtZ Maoda i gradana-sa predmetom sanacije mosta preko rijeke

Krivaje na podrudju oveMZ?
ObrazloZenj e vij e6nidko g pitanj a:

Na zahtjev- grud*u nuit"zniln organima Gradske uprave postavljam vije6nidko pitanje, uz

zahtjev za dostavljanjem jasnih, tadnih i konkretnih odgovora koji 6e nas gradske vijeinike i

grudun. na5e lokalne zajednice informisati o aktivnostima koje se poduzimlju fo zahtjevu'

Preciznije, radi se o mostu koji spaja naselja Ivanovi.6i, Di5tica, Borikovidi' Predstavnici

Savjeta MZ Maoda su uputili i Laresirati na bradonadelnika Zahtjev za hitnim postupanjem

sanacije i rekonstrukcije. Stanj e, izgled i funkcionalnost mosta je katastrofalno i prijeti

bezbijednosti udesnika u saob.utaju, foji nemaju alternativu i koji su prinudeni svakodnevno

ga koristiti na rizik i vlastitu odgovornost.

ft.onkretna podpitanja: Da li se-poduzimaju bilo kakve aktivnosti narealizaciji zahtjeva ili ne,

ako da u kojoj faziaktivnosti, ako ,r" ,u5to i koji su razlozi za nedjelovanjem, da li postoje

eventualni problemi ili PrePreke?
Pitanje se upu6uje Gradonaeehiku i nadleznoj/nadleznim gradskim sluzbama.

odgovor na pitanje pored usmenog, dostaviti i u pisanoj formi.

S po5tovanjem.

Semso Fehri6
Predmet: Vijedniika inicijativa
U skladu sa dlanom g. i dlanom 87. poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovidi pokre6em

Inicijativu: Da se putem Federalnog ministarstva prometa i komunikacija pokrenu aktivnosti na

nivelaciji kanalizacioni Sahtova na magistralnom putu M l7.l ,,zepde-Zavidovi6i-Banovi6i-

Zirini"".. i to na dionici od mosta na riJeci Gostovi6, pa do mosta na rijeci Bosni na ulazu u

Grad Zavidovi6i.
N isu potrebna sredstv a za tealizacij u ove inicij ative'

Predmet: Vijedniiko Pitanje
Obzirom da imamo ogranidene mogu6nosti proSirenja parcela gradskih grobalja ,,Flos* i Zigiea

greblje.., pitam: Oa t-i gradska adLinistracija trenutno radi na pronalasku nove lokacije za

gradsko groblje i u kojoj fazi su te aktivnosti?
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Zavidovi6i 28.02.2024. eodine

Gradonaielnik - Ha5im Muianovid
Ja sam ovdje pribiljeiio samo dva pitanja koja su otprilike zahtjevala ili mogu se dati odmah
usmeni odgovori. To je prije svega pitanje SimSie Igora most Maoda. Mi smo pro5le godine
uradili projektno rje5enje, projekat dakle je uraden, trenutno se radi revizija projekta izgradnje
navedenog mosta, nakon toga slijedi izdavanje potrebne saglasnosti agencija i izrada
urbanistidke i gradevinske dozvole, nakon toga moZe iliizgradnja.
Sto se tide pitanja Semse Fehri6a pitanje mjisnih grobalja vi ve6 imate, dakle neke stvari ste
ve6 dobili i kroz dnevni red i Prijedlog odluke o mjesnim grobljima i mezarima. Kada je u
pitanju mjesno groblje Zigiea groblje i Flos, mi smo vei ranije kupovali zemjljiste i prlma
procjenama sad imamo kapaciteta za narednih pet godina, s tim Sto 6emo mi kroz ovu odluku
staviti nekom drugom u nadleZnost da se brine i da time upravlja. Tako da za sad nemamo
potrebe za kupovinom, ali imamo u okviru prostornog plana lokalitet za izgradnju mjesovitog
gradskog groblja, mezarja i to je planirano na Ekonomiji. Naravno, to je samo plan, a taj plan
zahtjeva i znadajna finansijska sredstva jer treba otkupiti kompletnu zemlju, mislim da se radi o
blizu nekih 100 dunuma.
Admir X'oinica
Zahvaljujem. Kolege SimSie i Fehri6 jeste li zadovoljni odgovorom ili Zelite pismeni odgovor?
Ieor Sim5i6
Ok. Zadovoljan.
Semso Fehrid
I ja sam zadovoljan.
Admir Foinica
Zalrvaljujem. Prelazimo na odgovore na vijeinidka pitanja postavljena na 20.
Gradskog vijeda Zavidovidi, odriane dana 28.12.2023.godine. Da li ste zadovoljni
doprrnsko pitanje, gospodin tgor SimSid?
Ieor Sim5id
Zadovoljan.
Admir Foinica
Gospodin Semso Fehrii?
Semso Fehri6
Zadovoljan.
Admir Foinica
Zahvaljujem. Prelazimo na odgovore na vije6nidka pitanja postavljena na 21.
Gradskog vije6a Zavidovidi, odriane dana 31.01.2024.godine. Da li ite zadovoljni
dopunsko pitanje, gospodin Haris HodZi6 dva pitanja?
Haris Hodiid
Nisam zadovoljan. Nemam dopunsko.
Admir Foinica
Gospodin Huski6 Hasib?
Hasib Huski6
Zadovoljan.
Admir tr'oinica
Zatrvaljujem.

ZAPISNIK SACINILA

Arminl Baj ri6-{ipl. pravnik
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Br: 018-2-GYl24
Datum: 27 .02.2024. godine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r. Gdin. Admir Fojnica, predsjedavajudi GV-a

Predmet: Inicijativa za dono5enjem Odluke o izradi Strategije ruzvoja sporta na podrudju Grada Zavidovidi (i u
konadnici hitne realizacije), dostavlja se

PoStovani,

na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovici, Klub vijednika Socijaldemokratske partije
BiH u Gradskom vije6u Zavidovili podnosi INICIJATIYIJ za dono5enjem Odluke o izradi Strategije ruzvoja
sporta na podrudju Grada Zavidovrci (i u konadnici hitne realizac1e), u daljem tekstu: Strategija.

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana ovu Inicijativu dostavljamo u pisanoj formi sa

OBRAZLOZENJEU kako slijedi:

Strategija razvoja sporta na podrudju Grada Zavidovrdi treba da bude dokument koji daje strate5ke smjernice i
plan djelovanja na razvoju sporta u naSem Gradu za period 2024 - 2029. godina, u cilju prosperitetnog razvoja
sporta, sportskih aktivnosti i sportske infrastrukture u Gradu Zavidovici u skladu sa strateskim dokumentima
vi5ih nivoa vlasti, Bijelom knjigom za sport u Evropskoj uniji i drugim dokumentima koji ureduju oblast sporta.

Ona treba da bude sastavni dio Strategije integriranog razvoja Grada Zavidovi1i za period 2017-2026.godina i
njenog revidiranja. Na Zalost, i pored podetnih aktivnosti i poku5aja za izrad:u ovog veoma bitnog dokumenta, u
proteklom periodu ni5ta se nije uradilo po ovom pitanju. A potrebe i trenutno stanje, na5eg zavidoviikog sporta
su takve da zahtjevaju hitnu intervenciju i djelovanje. Prije svega za opstojno5du, a potom i za unapredenje i
razvoj u svim oblicima.

Vrijeme je, a i veliki je, svakodnevno vidljiv pritisak javnosti i gradana za rjeSavanjem problematikeiz oblasti
sporta. Strategija mora da omogudi svim sportskim subjektima naSeg grada da usvoje nove pristupe i metode u
organizaciji i finansiranju svojih aktivnosti. Ude5ce u izradi Strategije trebaju da uzmu svi relevantni subjekti,
kolektiviteti i pojedinci kako bi se napravio kvalitetan dokument sa jasnom vizijom, definisanim ciljevima,
osnovnim programima i konkretnim aktivnostima.

Pojednostavljeno, da konadno postavimo prioritete i jasno kaZemo Sta Zelimo sa na5im sportom. Zelimo li
definisati koji su to sportovi koji karakteriSu naSu sredinu i postaviti prioritete, Zelimo li prvake u kolektivnim
sportovima, Zelimo li vrhunske individualce, ili 6emo samo da se okupljamo, igramo, i tako godinama bez jasnog
cilja, Zelimo li uspjeSne modele finansiranja, Zelimo li izgraditi, rekonstruisati sportske objekte, udiniti ih
funkcionalnim i reprezentativnim, Zelimo li omasoviti sport, ili 6emo i dalje ,,prositi i kukati" javno ili kuolarski,

Gradska organizacija SDP BiH Zavidovidi l-pa4cxa opraHH3aqraja C,Ql-l BuX3aenryoBuhn

Sekretarijat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare opiine")
T222OZavidoviii
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879-040
Fax: +387 (0) 32 879-040
E-mail: sdpzdici@bih.net.ba

www.sdp.ba
facebook.com/sdpbih
facebook.com/sd pbi hzavidovici
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stvarati antagonizme jedni izmedu drugih, oslanjati se na privrZenosti i dobre veze i blizinu sa vode6im,
vladaju6im ili kakvim ved ,,autoritetima", svake godine tavoriti, pravdati se jedni drugima za neuspjehe, ...

Konkretni primjeri su nam vidljivi svakodnevno: Pune dvorane na rukometnim utakmicama, utakmice-su
praznik, ali svake godine isti problem, igramo da se igra, besciljno, igradki i strudni kadrovi uslovljeni
nedostatkom novca, realno imamo najmanje budZete klubova, najjeftinije ekipe, ozbiljna prida se ne pravi bez
para. A odekivanja su uvijek velika.

MiSljenja smo da moramo hitno podeti mijenjati naSe sportske viSegodi5nje navike i krenuti novim drugadijim
pristupom. Stoga, ovaj dokument se pojavljuje kao polazi5te i prioritet na tom putu. Da ga konadno napravimo.

Odekujemo jedinstvo svih subjekata od Gradonadelnika, najbliZih saradnika do vijeinika, jednoglasno
prihvatanje ove Inicijative, ali ne samo i to, nego i aktivno sudjelovanje u svim fazama, a posebno u realizaciji i
kontroli implementacij e u konadnici.

Sredstva za rcalizaciju ove Inicijative, obezbijediti iz Transfera BudZeta Grada Zavidovili za 2024.godinu(Pr:
613915 - Ostale strudne usluge, 6139745 - Izdaci za rud ostal. strudnih komis., za nalirr. po ugovor. i za rad
savjeta Gradonadelnika, 614122-Teku6i transfer za{rzi(ku kulturu i sport).

Za reahzaciju ove Inicijative zaduLuje se Gradonadelnik sa nadleZnim gradskim sluZbama.

S po5tovanjem,

ffi
&;'r":$

za Klub vijeinika S BiH u GV Zavidovi6i

Igor Simsi vijeinik

Gradska organizaciia SDP BiH Zavidovi6i Fpa4cxa opraHh3aqraia CAFI ErX 3aeugoenhu
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BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r. gdin. Admir Fojnica, predsjedavajudi

Predmet: VIJECNIaKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zav\dovi(i, kao vijeinik Gradskog vijeda Zavidovi(,i

postavljam vijednidko pitanje koje se tide potrebe informisanja o statusu zahtieva predstavnikaMZ Maoda igradana

sa predmetom sanacije mosta preko rijeke Krivaje na podrudju ove MZ?

ObrazloZenje vjednidkog pitanj a:

Na zahtjev gradana nadleZnim organima Gradske uprave postavljam
jasnih, tadnih i konkretnih odgovora koji 6e nas gradske vije6nike

aktivnostima koje se poduzimaju po zahtjevu.

preciznije, radi se o mostu koji spaja naselja lvanovi6i, Di5tica, Borikovi6i. Predstavnici Savjeta MZMao(,a su uputili

i adresirali na Gradonadelnika Zahtjev za hitnim postupanjem sanacije i rekonstrukcije. Stanje , izgled i funkcionalnost

mosta je katastrofalno i prijeti bezbijednosti udesnika u saobracaju, koji nemaju alternativu i koji su prinudeni

svakodnevno ga koristiti na rizik i vlastitu odgovornost.

Konkretna podpitanja: Da li se poduzimaju bilo kakve aktivnosti na realizaciji zahtieva, ili ne, ako da u kojoj su fazi

aktivnosti, ako ne za$to i koji su razlozi za nedjelovanjem, da li postoje eventualni problemi ili prepreke?

Pitanje se upuiuje Gradonadelniku i nadleZnoj/nadleZnim gradskim sluZbama.

Odgovor na pitanje pored usmenog, dostaviti i u pisanoj formi.

S po5tovanjem,

$-**iix,[c! *rn *krs t eks {}* r tij* ***ne i He r*e**ririn *
fi oq*rjalrger{ oH *t *$a *apr ni* &**ue l-t X*5u1tx* rn teil*

gl *h*d x,,!*d nak,o*t, s.,*1ldar:n *st

vije6nidko pitanje, uz zahtjev za dostavljanjem

i gradane na5e lokalne zajednice informisati o

Gradska organizacija SDP BiH Zavidovici t-pa4cxa opraHH3aqnja CAn 6raX 3aeugoBt,rhx

Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
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Semsudin Skeji6
Gradski vijetnik
28.02.2024 godine

PREDMET;Vijecniiko pitanje 1.

Na osnovu ilana I i 87 Poslo.vnika o radu Gradskog viieca postavliam
vijecniiko pitanje

Kada te biti pripremljen i na dnevni reed uputen Prijedlog odluke o uredenju
grailevinskog zemljiita za 2024 godinu?

Osnov razmatranja i donoienja je

-Zakon o prostornom uredenju i gradenju zenicko-dobojskog kantona, poglavlie
VII uredenje gradevinskog zemljiita u urbanim podruijima, ilanovi
br.5 5,56,57,58,59,60 i 6 1.

-Zakon o gradevinskom zemljiitu Federacije BiH ilanovi br. 63 do 66 i 70 do 72

(6 3,64,65,66,7 0,7 1,7 2).

-Program rada Gradskog vijeca kojim je predvidena taika dnevnog reda i
Odluka o uredenju gradevinskog zentljiita za 2024 godinu.

&r*u,.,(,Q"fl,
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Semst.tclin Skeji6
Gradski vijetnik
28.02.2024 godine

PREDMET; Vijetniiko pitanje 2

Na osnovu ilana B i ilana 87 Poslovnika o raclu Grctdskog vijeta postavljctnt
vijecniiko piranje vezano za PROTIVPRAVNO RASPOLAGANJE GRADSKIM
GRAEEVINSKIM ZEMLJISTEM rac;li gradenja, kao i GRADENJE BEZ 7RAVA
KzMSTENJA nEMLJTSTA NA GRADSKzM GRAEEVTNSKzM zautsri.

P ITANJE..

Kada i kako ce Gradska uprava rijeiiti problem protivpravnog koriitenja
gradevinskog zemljista u vlasniinu Grada koje je oznaieno sa;
k.i. 1 2 54/2, I 2 5 8/4, I 2 5 8/3, 1 2 5 4/3 -dio, I 2 63/4-dio, I 26 l / l -clio, l 2 63/ l -
dio,l261,1257/1,1257/3 i sve k.o.Zavidoviti lokalitet D Gaj

Odgovor saiiniti izmedu ostalog i na osnovu odredbi Zakonct o Gradevinskont
zemljiitu Federacije BiH(sl l"lovine FbiH br.25/2003,16/2004,67/2005,94/2018)
i to ilan 61 (VIII-Gradenje bez prava koriitenja zemf iita radi gradenja na
grads kom gradevins kom zemlj iitu) i il an 5 9 (VI I - P rot ivpr avno raspo laganj e
G rads kim gradevins kim zemlj iitem).

('.*""(Q/i
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Semsudin Skejit
Gradski vijetnik
Dana : 2 8.0 2. 2 0 2 4. godine

PREDMET:Vijeiniiko pitanje 3"

Postavljam Vijetniiko pitanje vezano za odredivanje iznosa nalcnade za uredenje
gradskog gradevinskog zemljiita za gradnju objekta na parcelama i to:
- parcela k.i. 1259/1,
- parcela k.i. 1263/7 i
- parcela k.i. 1262/2
sye na K.O.Zavidoviti, lokalitet Durita Gaj.

Po kojoj metodologiji je odreden iznos nal*tada za uredenje gradevinskog zemljiita?
Molim da odgovor bude saiinjen na osnoyu ilana 62,ilana 63,ilana 64,ilana
65,ilana 66, a posebno ilana 70, ilana 7l i ilana 72, Zakona o gradevinskom
zemljiYtu Federacije BiH (,,Sluibene novine F BiH"broj: 25/2003, l6/2004, 67/2005
i 94/2018).
Postoji bojazan da bi na lcraju troikovi uredenja mogli biti mnogo veci od iznosa
naknada za njegovo uredenje.
Zbog toga molim da odgovor bude saiinjen i u skladu sa poglavljem VII .uredenje
zemljiita u urbanim podruijima Zakona o prostornom uredenju i gradenju Zeniiko
-dobojskog kantona, preciznije ilanovima 55, 56, 57, 58, 59, 60 i 61.

r (\
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G radonadelnik Grada Zavidoviii

Gradsko vijeie Grada Zavidoviii

, Strudna sluiba Gradskog vijeia

Stru in e slui be Grada Zavidoviia

22. sjednica Gradskog vijeia

28.02.7O24, godine

Vijeinik Skejii Samir

U skladu s vijedniakim pravima iovlaitenjima definisanim poslovnikom Gradskog vijeia
postaviiu viSe pitanja iz nadleinosti Grada:

1. Traiim informaciju o odriivom povratku na podrudju Grada Zavidovi6i uz informaciju
o stanju zaposlenosti povratniike populacije istanju putne i komunalne
infrastrukture u povratnidkim naseljlma.

2. Policijskoj upravi Zavidoviii bih uputio molbu da organizuje i revno provodi
policijske ophodnje kroz gradske ulice osobito u ve6ernjim terminima.

3. JU Dom zdravlja upu6ujem pitanje obimnijeg sadriaja .

Kao prvo, izridito tra:im informaciju o tome ko su dva uposlenika sa najve6im
stimulacijama ispla6enim za period u kojem je radena Revizija izvjestaja o poslovanju
ustanove ikoji uposlenici na posao ne dolaze na vrijeme ida Ii ima uposlenika koji u
jednom mjesecu na posao kasne viSe od tri puta?

Zaito je doslo do toga da 5 vrsnih tehnidara u kratkom vremenskom roku da otkaz?
Je li razlog nezdrav ambijent istalni presing koji se vr5i na pojedine radnike? A niko
od njih nije otisao u inozemstvo i imao neku drugu ponudu, kako je to vei
uobidajeno.



z.r

Sta se deiava sa uposlenicima i njihovim zdravljem? Prisutno je klasidno izgaranje

uposlenika zbog prevelike kolidine nametnutih obaveza, posebno tehni6ara na

porodidnoj sluibi ali i l.jekara. lma li ikakve odgovornosti ustanove? U prilog tome idu

finjenice da su naglo oboljeli pojedini doktori, a 5 tehniiara je dalo otkaz.

Najkvalitetnije osoblje se lomi i ubrzano .

Sta ie sa deiurom pedijatara subotom? Zbog dega su oslobodeni? Je li zbog rada u

privatnim ustanovama ili neiega drugog?Koliko kvalitetnu uslugu moZe pruiiti doktor

opite prakse djetetu u ambijentu kad se za 4,5 sata pregleda 30 bolesnika raznih

kazu sa ?

TraZim iobrazloienje za5to se odstupa od standarda porodidne medicine

destrukcijom timova stalnim mijenjanjem sestara, uputama sestrama da se prima sve

lto dotfe ine ostavljanje prostora ljekarima za kvalitetan rad, narodito za prevenciju,

koja je temelj porodidne medicine.

Zaito se povladuje 5efu vozata da ne izlazi na teren u sludaju prijeke potrebe. U tim

sludajevima on zove pripravnog vozada dime se gubi na vremenu da bi se spasio nedi.ji

:ivot.

Za5to se oko 4000 kartona radnika koji ne pripadaju nikome ne distribuira

ravnomjerno i po fer osnovi , vei se po dolasku pacijenata dodatno ivanredno

ubacuju nekom od ljekara na pregled. Ti pacijenti su uskraieni za svoje zakonsko

pravo da imaju svoga izabranoga porodidnog ljekara.

Novi Pravilnik o radu koji je doneien ishitreno i koji nije u skladu sa Zakonom o radu i

kolektivnom ugovoru a gdje su pro5irene ovlasti rukovodioca do te m.jere da za jednu

nepotrebnu rijei, koja moze biti i utemeljena, moie se dobiti otkaz o radu.

Po kojem zakonskom aktu je vr5eno bodovanje iodredivani koeficijenti sloZenosti za

odretlena radna mjesta? Sramotno je da pravnik i ekonomista u DZ ima koeficijent

5,2 sa strudnom spremom od 280 ECTS bodova a da ljekar ima koeficijent 4,5 sa

strudnom spremom od 360 ECTS bodova. Ukoliko su ti ljudi pomoinici direl<tora, zna

se kako se oni stimuliSu, putem poloiajnog dodatka a ne koeficijentom kojije
jedinstven za radnike u zdravstvu koji se finansiraju novcem iz ZZO.f ako pravnik ili

ekonomista ima veeu platu od ljekara za oko 500 do 700 KM.

Nesrazmjer idiskriminacija koja se provodi prema l.jekarima porodidne medicine na

naiin da odredeni speci.lalisti ne mogu prema standardima inormativima u zdravstvu

zaraditi ni osnovnu plaiu, dok su ljekari u porodidnoj medicini prezatrpani

pacijentima. Primjer, specijalista dermatolog svoju speci.ialisti6ku platu bi trebao da

zaraCluje na 80 000 stanovnika ili osiguranika, jer toliko ga Zavod plaia. U naiem

sludaju mogao bi da radi 2 dana kao specijalista dermatolog, a ostale sate (3 dana) bi

trebao da dozaradi na sluibi porodifne ili oplte medicine kao Sto je to i u ostalim

domovima zdravlja. Medutim, oni su pored toga dak i oslobodeni rada subotom ili

pripravnosti i svih dodatnih obaveza koje se tovare na pleia izmudenim ljekarima



porodifne medicine. Osim dermatologa standardi propisuju stroge norme za sve

specijaliste. ZaSto se ostali specijalisti koji ne ispunjavaju norme ne angaiuju u

porodiinoj medicini, ved im se da.ju dodatni honorarni poslovi u okviru standardnog

rad nog vremena?

ZaSto pojedini tehnidari idu stalno u pratnju dok se po.jedini ltede i nikad se ne Salju?

Je li to zbog nepovjerenja u njihovu struanost ili imaju neki drugi vid protekcije?

Po kojoj pravnoj iinjenici su neki l.jekari obavezni raditi subotom a drugi to nisu?

Takoder, oni koji ne rade subotom u tzv. preraspodjeli radnog vremena, mogu raditi

deiure u hitnoj koje se plaiaju. Klasidna diskriminacija na djelu.

Kakvi su to honorari koje pojedini ljekari dodatno vei godinama zaraduju u okviru

osnovnog radnog vremena? Po kojem pravilu i kojoj zakonskoj regulativi se njima to
dodjeljuje? Da bude jasnije, pojedini ljekari za trajanja osmosatnog radnog vremena

dobijaju i honorar koji im je ukomponovan u redovno radno vrijeme. Zakonito bi

jedino bilo da se honorarna zarada ostvaruje po zavrlenom osmosatnom poslu,

odnosno tek iza 15 sati.

IN ICIJATIVE

l.Predmet:

Priprema studije o trenutadno dostupnoj radnoj snazi iz oblasti drvno - preradivatke

in d ustrije

Obrazloienje:

Grad Zavidoviii priblizno sto ipedeset godina baitini tradiciju u oblasti drvno-

preradivaike industrije sa stanovitim prekidima u proizvodnji tokom proilog i

dvad esetogodi5njim prekidom u ovom stoljeiu. Obzirom da do sad nisu valorizirani

izgledi da se pristupi obnavljanju proizvodnje u drZavnom vlasniStvu predlaiem da se

saaini kratka studija o raspolo:ivoj radnoj snazi iz ove oblasti kako bismo imali uvid u

Sanse za revitalizaciju proizvodnje od drveta i drvnih sortimenata,

U pripremi studije koristili bi se relevantni podaci dobijeni od Biroa za nezaposlene

osobe, podaci dobi.ieni posredstvom medija, poziva gradanstvu od strane Grada lli

podaci dobijeni kroz koordinaciju s mjesnim zajednicama. Po dovrienoj studiji Grad i

gradske vlasti bi na raspolaganju imali najvainije informacije o razvojnim Sansama za

ovu industrijsku oblast i vei prema dostavljenin rezultatima bl se donosili planovi za

kapitalna ulaganja u oblasti proizvodnje ili bi se u sluiaju nedovoljne radne snage

dugorofno odustalo od planova za obnovu proizvodnje.

Za realizaciju inicijative su neophodna odredena novdana sredstva ko]a po slobodnoj
procjen i iziskuju znadajna sredstva.



9.

Predlaiem da se inicijativa uobliii u formu elaborata i po njenoj dovr5enoj pripremi
uputi na Osnivaia nekada!njeg reduzeia lp Krivaja.

2. Predmet:
lnicijativa za izradu studije o dostupnim drvnim resurslma na podrui.lu Grada

Zavidoviii

Obrazloienje:

lnicijativa je komplementarna prethodnoj alije njen sadriaj u pogledu nadleinosti izvan
okvira Grada iiziskuje dobru komunikaciju s nadleinim Sumsko- privrednim druitvima
na nivou Kanto n a.

Konkretno, od nadleinog preduze6a, arhiva Ze- do kantona i drugih statistiakih
evidencija za potrebe studije treba zatraiiti dostupne podatke o raspoloiivim drvnim
resursima i potencijalu tzv. tehnidkog drveta kao osnovnoj predispoziciji u programu

obnavljanja drvne industrije u naiem gradu. U prilogu studije dodati iinformaciju o

drvnim potencijalima Kantona, posebice informaci.lu za opiine igradove sa znaaajnim

drvnim resursima a koji nemaju razvijenu drvnu industriju.

Po dovrietku studije imali bismo cjelovit uvid u dugorodno predvidanje u oblasti drvno-
p re ra divadke ind ustrije.

Za realizaciju inicijative su neophodna znadajna finansijska sredstva.

PredlaZem da se inicijativa uoblidi u formu elaborata i po njeno.l dovrienoj pripremi
uputi na Osnivada nekadainjeg reduzeia lP Krivaja.

3. Predmet:

Uvodenje obaveznog testiranja na konzumaciju alkohola za udesnike sjednica Gradsl<og

vijeia

Obrazloienje:

lnici.lativu o obaveznom alkotestiranju podnosim iz nekoliko razloga a njenom
implementacijom bismo sprijedili neprijatne situaci.je u radu Vijeia koje su vrlo izvjesno
potencirane uiivanjem alkohola, l(ao 5to ste upoznati, Gradsko vijeie.ie u nekoliko
navrata svjedofilo izgredniikom ponaSanju pojedinih vijeinika dije nedolidno pona5anje

iziskuje ovakvu vrstu mjera radi prevencije slidnih dogadaja.



.C,

lmplementacija alkotestiranja je tehnidki nezahtjevna i provodila bi se neposredno pred

odriavanja sjednice Vijeia u nekom od prostora koji su u terminu odrZavanja sjednice

slobodni uz prisustvo recepcionera ili saradnika strudne sluibe Gradskog vijeia.

Z a implementaciju ove inicijative su neophodna sredstva do najvile 5000
(slovima: pet hiljada KM ) uz pretpostavljenu kupovinu pouzdanijeg alkometra iz

serije elektrohemijskih uredaja.

Ukoliko inicijativa dobije podriku predlaiem nadleZnoj sluibi Grada da tnici.jativu

strudno obradi , upotpuni nedostajuiim aspektima ida konadnu formu sa

neophodnim pojedinostima potrebnim za izvedbu ideje.

4. Predmet:

lnicijativa o obaveznom poStivan.iu Kodeksa odijevanja u Gradskom vijeiu

Obrazloienje:

Kao lto znate, kodeks odijevanja u javnim ustanovama je zakonom definisana
kateSorija za zaposlene osobe ali za predstavnike lokalnih vlasti nije posve

obavezujuieg karaktera te na ovakav naiin ielim skrenuti paZnju na potrebu
njene ponovne interpretacije. Naime, jedan dio vijeinika gradskog vijeia ne

poStuje ovu obavezu itrebalo bi je neodloZno afirmisati i u najskorijem rol<u

implementirati u pra ksi.

Protokol bi imao obavezujuii karakter za vijeinike i gradonadelnika i predvidao

bi dolazak na sjednice u odjeii iobuii kompatibilnoj sa obnaianjem vlasti ovog
nivoa. SadrZaj Kodeksa moie se uskladiti sa Kodeksom odijevanja za driavne
uposlenike.

Realizacija inicijative ne iziskuje materijalna sredstva.

5. Predmet:

lnicijativa za uspostavu policijske ophodnje na biciklima

Ob razloienje:

Cijeneii da je rad policijskih sluZbenika u na5em gradu optereien sa mnogo
teikoia materijalne itehniike naravi predloiio bih da se na nivou Vijeia ili viiem
nivou vlasti razmotri moguinost uspostave policijskog tima ko.ii bi svoju terensku
obavezu izvr5avao uz koriStenje bicikala kao prevoznog sredstva.
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Realizacija inicijative iziskuje znadajna materijalna sredstva radi nabavke

neophodne ispecificirane opreme, specijalnih bicikala na pedalni ili elektriini
pogon, specijalnih uniformi ipolici.iskih oznaka te obuke za policijski tim koji bl

obavljao ovu vrstu profesionalne zadaie. Razumije se da bi se ovakva vrsta

policijske ophodnje provodila samo u periodu povoljnih vremenskih prilika,

vjerovatno od mjeseca marta do novembra ida bi znaiajno doprinijela dobroj
urbanoj mobilnosti nadleine policije, osobito u sludaju kupovine elektridnih

bicikala, dugorodno mjereno bi stvorila odredenu vrstu novdanih u5teda, smanjila

zagaalenja u javnom prostoru, doprinijela veiem povjerenju gradanstva prema

policijskom radu i snainijem osjeiaju sigurnosti.

Ukoliko ovakva inicijativa izlazi izvan okvira nadleinosti lokalne za.jednice molim da se ista

proslijedi nadleinom nivou kantonalne vlasti radi oditovanja o n.jenoj funkcionalno.j izvedivosti

u naiem ili nekom od gradova Kantona koji raspolaie sredstvima za realizaciji iste ili sliane

inicijative.

6. Predmet : lnicijativa za poiumljavanje podrudja gradske deponije.

Obrazloienje:

U skladu s modernim trendovima u oduvanju Zivotne sredine predloiio bih Vijeiu
potrebu o poiumljavanju Gradske deponije Ekonomija. lma.ju6i u vidu prije svega

potrebu da zaititimo iivotnu sredinu poSumljavanjem ogranidene povriine

nekadainjeg odlagaliSta otpada zatvorili bismo i ciklus zbrlnjavanja otpada na

podrudju naSeg grada. Realizacijom ovog projekta ostvarili bi se znadajni benefiti

sa povoljnom refleksijom na Zivotnu okolinu, unaprijedili bismo biodiverzitet

navedenog podrudja,unaprijedili geolo!ku strukturu tla, osigurali vjetrozaititni
pojas, sprijeiili moguiu i potencijalnu eroziju tla, osnaZili svi.jest o znadaju

ekoloike tistoie i druge ekoloike koristi. U toku pripreme pro.jekta bilo bi

neophodno uspostaviti kontakt sa preduzeiima koje raspolaZu resursima za

navedenu vrstu poslova i imaju potrebno iskustvo na planu poiumljavanja.

Realizacija inicijative iziskuje novdana sredstva ali se u kordinaciji sa 5umsko -
privrednim druStvom ili JKP Rad projekat moZe realizovati sa minimalnim

ulaganjem.

Ukoliko inicijativa dobije podrlku predlaiem nadleinoj sluibi Grada da lnicijativu

strufno obradi , upotpuni nedostajuiim aspektima ida konatnu formu sa

neophodnim pojedinostima potrebnim za izvedbu ideje.



-J,

7, Predmet :ObiljeZavanje mjesta pogibije boraca iz Odbrambeno-
oslobodilaikog rata

ObrazloZenje:

Radi oduvanja monumentalnog sjeianja na poginule vojnike AR BiH u naSem

Gradu predlaZem da se u nekom od predstojeiih budZeta Grada izdvoje sredstva

za izradu i postavljanje spomenika ili tzv kenotafa na mjestima pogibije vojnika iz

devedesetih godina. Spomenici mogu biti izradeni od bilo koje vrste postojanog

materijala , kamena, betona ili sliinog materijala sa naznaienim osnovnim

podacima i godini pogibije a postavljali bi se po moguinostl na mjestima pogibije

ili u sludaju pogibije na miniranim podrudjima postavljali bi se u neposrednoj

blizini mjesta pogibije. U sluiajevima da su odredena podruija mjesta pogibije

veieg broja vojnika mogla bi se predvidjeti izrada zajednidkog spomenika ali u

velidini koja omoguiuje da su osobni podaci dobro vidljivi,

Realizacija inicijative iziskuje znadajna materijalna sredstva a konatan iznos se

moie formulisati samo u koordinaciji sa preduzeiima koja se bave navedenom

djelatnoiiu izrade spomeniikih obiljeZja.

Ukoliko inicijativa dobije podr5ku predlaZem nadleZnoj sluZbi Grada da lnicijativu

strudno obradi ,.upotpuni nedostajuiim aspektima i da konatnu formu sa

neophodnim pojedinostima potrebnim za izvedbu ideje.

8, Predmet: lnicijativa za osnivanje Kluba lijedenih ovisnika o kocki

Obrazloienje:

Slijedom negativnih druStvenih trendova u Bosni i Hercegovini i pojave teikih

oblika ovisnosti u naSem gradu predloZio bih Gradskom vijeiu da razmotri

moguinost osnivanja Kluba lijedenih ovisnika o kocki koji bi pruZao usluge

ambulantnog lijedenja i podr5ke ovisnicima u apstinencijalnom periodu lijedenja.

Ambulante ovog tipa egzistiraju na nivou pojedinih gradova vei izvjesno vrijeme i

pruZaju znaiajan doprinos u lijeienju iizljedenju ovisnosti o kocki a njihovo

zasnivanje je u izravnoj koordinaciji sa Centrima iZavodima za lijedenje ovisnosti.

Zasnivanje ambulante bi se planiralo u dogovoru sa JU DZZavidoviii kao

ovlaitenoj ustanovi za oblast lijedenja iprovodenja zdravstvene zaitite u na5em

gradu i pretpostavilo bi moguinost rada ambulante u nekom od dislociranih

prostora izvan Doma zdravlja ili adekvatnom prostoru iz vlasniStva Grada

Zavidoviii.
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Osnovni koncept ambulante bi podrazumijevao adektvatno i strudno pruienu

uslugu lijeienja, vodenje medijskih kampanja za borbu protiv ovisnosti,

uspostavu kontakata sa osobama koje su ovisne o kockanju, njihovu evidenci.ju,

uspostavu Registra ovisnih osoba, prijedlog za nastavkom lijedenja u nekom od

specijalizira n ih centara itd.

Kao poseban prilog navedenoj inicijativl saopStavamo sljedeie podatke: ovisnost

o kocki u nalem gradu ima epidemijske razmjere, po procjeni polovina stanovnika

u zajednici u nekom trenutku svog iivota ima iskustvo sa kockom; otprilike

polovina adolescenata podlijeZe iskustvu kockanja, znaiajan udio medu ovisnitko

populacijom dine iene, najve6u zastupljenost medu ovisnicima dine radno

sposobne osobe, nepovoljni socijalni utiecaji kockanja na iivot poiedinaca i

porodice su evidentni i prezentuju se najieSie poremeiajima u porodidnom

iivotu, braku, poslu, doprinose nepovoljnoj brakorazvodno.i statistici,

kriminogenom pon a5anju i td.

S postovanjem ,

Vijeinik Skelii dr. Samir

:\*+uk h"^x-



BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVIEI

n/r Predsjedavajudi Gradskog vijeda Zavidovidi
gosp. Admir Fojnica, prof.

Dana, 28.02.2024. god i n e

U skladu sa Clanom 8. i elanom 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovili postavljam

Vijeiniiko pitanje :

Obzirom da imamo ogranidene mogu6nosti pro5irenja parcela gradskih grobalja "Flos" i "Zigiea
greblje", pitam : Da li gradska administarcija trenutno radi na pronalasku nove lokacije za
gradsko groblje, i u kojoj fazi su te aktivnosti?

Zamj enik P redj se davaj u6e g

Gradskog vijeia Zqfridovic)
Semy\6fva',b+a.#



BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAYIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r Predsjedavaju6i Gradskog vijeia Zavidovif
gosp. Admir Fojnica, prof.

Dana, 28.02.202 4. godin e

U skladu sa ilanom 8. i ilanom 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovici pokeiem

Inicijativu :

Da se putem Federalnog ministarstva prometa i komunikacija pokrenu aktivnosti na nivelaciji
kanalizacioni Sahtova na magistralnom putu M17.l"Zep&-Zavidovi6i-Banoviii-Zivinice,, , i to
na dioniciod mosta na rijeci Gostovii pa do mosta na rijeci Bosni naulazu u grad Zavidovici.

Nisu potrebna sredstva za realizaciju ove inicij ative iz budZeta Grada Zavidovi1a.

Zamj enik P redj sedavaj u6 e g

Gradsko g vij e6a Zgv idovili
S"-so Fdng/,e g{d.el.i,ng



Socijaldemokratska partija Bosne i Hercegovine
Coqxjanrqeuoxparcxa naprnja 6oc xe n Xepqero a mxe

sloboda, jednakost, sol idarnost

Datum: 28.02.2024. godine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVIEI

n/r Prof. Admir Fojnica, predsjedavaju6i

Predmet: VIJECMCKO PITANJE, dostavlja se

l.
Na osnovu dlanova 8 i 87 Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidoviliupudujem vijedniiko pitanje naslovljeno na
direklora i menadZment Javnog komunalno gpreduzeca,,Radnik" Zavidoviciu to3em traZiminformaciju o prikupljanju
i odvozu elektridnog i elektronidkog otpada.

obrazloienje: po planu imamo jedno sabirno mjesto za navedeni otpad, ali smo svjedoci da se isti mijesa sanesortiranim kudnim otpadom Sto znadajno moZe utjecati zdravljeljudi i za5titu okoli5a.

Mislim da bi se posebno trebali odrediti uvjeti i odredbe prikupljanja, odlaganje i predaje ove vrste otpada.

Ferid KaknjaSevii

GradskaorganizacijaSDPBiHZavidovi6irp'g*'opraHH3aq,j.ffi
Sekretarijat: Adresa: dr.pinkasa Banta bb et: +387 (0) 32 g7g_040 wlUy;dp.ba(zgrada ,,stare opiine") Fax: +3g7 io1 az szs-o+o facebook.com/sdpbih7222o Zavidoviti E-mail: gdladi!.@-b1h.!sl-& facebook.com/sdpbihzavidoviciBosna i Hercegovina

/.'1 vuECNtK:

/ 'L"?'" d*n f g'Lb f r



USDP
Socijaldemokratska partija Bosne i Hercegovine
CoqrjangelroKparcxa naprnja 6ocxe n Xepqeroon xe

sloboda, jednakost, solidarnost

Datum: 28.02.2024. godine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVIEI

n/r Prof. Admir Fojnica, predsjedavaju6i

Predmet: VIIECNICKA IMCIJATIVA, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8 i 87 Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovili upu6ujem vije6ni6ku inicijativu naslovljenu
na direktora i menadiment Javnog komunalnog preduzeda ,,Radnik" Zavidovili kojom predlaZem izradu projekta i
planaza ekonomski i ekolo5ki prihvatljivo grijanje.

ObrazloZenje: ve6 dugi niz godina dvije kotlovnice za centralno grijanje u gradu su u takvom stanju da su
amortizovane, sa nedostatkom dijelova i koriste ugalj kao fosilno gorivo.

Radi zaitite okoli5a i zdravlja stanovnika te bolje ekonomske isplativosti krajnje je vrijeme da se ozbiljno krene u
rekonstrukciju i zamj enu alternativnim izvorima energij e.

/.) VUECNIK:/'n
/t tdzc-^rz-#cd) f-,

Ferid Kaknjaievii

Gradska organizacija SDP BiH Zavidovidi fparqcxa oprar{h3aqt4ja CAn Er,rX 3aeHfloBr4h14

Sekretarijat: Adresa: dr.pinkasa Banta bb Tel: +387 (o) 32 979-040 uyyredp.ba
(zgrada,,stare opiine") Fax: +387 (0) 32 g7g-040 facebook.com/sdpbih
T22?oZavidoviti E'mall: scipzdici@bih,net.ba facebook.com/sdpbihzavidovici
Bosna i Hercegovina



Socijaldemokratska partija Bosne i Hercegovine
Coqrjangerroxparcxa naprnja 6ocxe r Xepqe roe n He

sloboda, jednakost, solidarnost

Datum: 28.02.2024. godine

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJEEE ZAVIDOVICI

n/r Prof. Admir Fojnica, predsjedavajudi

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

1.

Na osnovu dlanova 8 i 87 Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovi6i upu6ujem vije6ni6ko pitanje naslovljeno na
direktora i menadZment Javnog komunalnogpredtze1a,,Radnik" Zavidovici u kojem trahim informaciju za5to u radni
odnos nisu primljeni komunalni redari.

ObrazloZenje: nakon usvajanja izve5taja o radu za JKP,,Radnik" 2a2022, godinu jedan od zakljudaka je bio da 6e se
uposliti dva komunalna redara radi nadzora odrZavanja komunalnog reda i higijene.

i vrJEcNrK:

/t"*-r'-^ f** , fr
Ferid Kaknja5evi6

Gradska organizacija SDP BiH Zavidovidi tpagcxa opraHH3aqnja Cfll'l 6nX 3anyr&ffiEr4fibt

sekretarijat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb Tel: +387 (o) 32 979-040 www.sdp.ba.
(zgrada,,Stare opiine") Fax: +387 (0)32 S7g-040 facebook.com/sdpbih
T222OZavidoviti E-mail: sdpzdici@bih.net.ba facebook.com/sdpbihzavidovici
Bosna i Hercegovina
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$otilakkrtrokr;i!*k* pertr;a Brsn* i llercegovito
Coqrtjsnge rrrc E pfi rcxa na pruja h D{ l.ic r,r }1ir l.rr lri-** r rr i r

slobocla, jednakost, solidarncsI

Datunr: 28.02.2024.

BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVTNE

GRAD ZAVTDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r. predsjedavajudi

Predmet: Inicijativa za donoSenje odluke o finansiranju projektnih aktivrrosti Sportsko
rekreativnog udruZenja "Enduro Zavidoviii"

Po5tovani, na osllovu dlana 109. Poslovnika o radu Opcinskog l,ijeia Zavidovici. u inre I(lr-rba
vije6nika Socijaldemokratske partije BiH u Gradskorn vijeiu Zavidoviii poclnosinr
INICIJATIYU za finansiranje projektnih aktivnosti Sportsko rekreativnog r.rdruZenja Enduro
Zavidovidi 2a2024. godinu u iznosu od 5.000,00 KM

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlar-ra ovu Inicijativu dostavljarno r.r pisano.j fbnr-ri sa

OBRAZLOZE N.IBfU kako slij edi :

Sportsko rekreativno udruZenje "Enduro Zavidovici" je osnovano ua iniciiativu gl'Llpe

ljubitelja extrem endure voZnje. Klub je osnovan u tokom 2020. godine i trenutno bro.ii 53
aktivna vozada, te preko 100 dlanova udn-rZenja i prijatelja kluba. UdruZenje je dlan Moto
saveza BiH, osnovano u cilju afirrnacije i promocije sporta. uz posebni angaZrran r,ozada szr

adrenal inskim voZr-r.i ama.

Obzirom da ovo udruZenje, u prethodnom periodu. niie imalo znadajnu podr5ku ocl strane
Grada Zavidovici. a da pri torne svojim zapaZenint rezultatima na dorrracim i meclunaroclniur
takmidenjima promoviSe naSu lokalnu sanloupravu, predlaZerno Gradskom vi.ieiu Zaviclovici
da jednoglasno usvoji inicijativu za finansiranje projektnih aktivnosti Sportsko rekreatirnog
udruZenja Enduro Zavidovici 2a2024. godinu u iznosu od 5.000,00 KM.

Sredstva zarealizaclju ove inicijative predvidjeti BudZetom Gracla Zavicloviii za 2024.godinu
kroz konto 614122 Tekuci transfbr zafizi(ku kulturu i sport.

S po5tovanjem,

rY):.1.* .!rlir,ili
facebook.co*r/s<iphih

fa ceb ook.com /scjiririh,rar,;dov ir i

{ll*"*."(\/ / ^

/t Ot-<-t-l \r//C dll C

Haris HodZic. dipl.oec.

Opiinska organizacija SBP BiH lavidnvici Onurnxcsa spraHllsaqraia Cgli sNX 3xengloLr1thr.i

Sdkrirt{rijat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb

{zgrada,,Stare opiine,,)
72220 Zavidovidi
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 {0) 32 879-040
Fax: +387 (0) 32 879-040
E-m a i l :,;r-r ; : ;, r: ri i i*.i )l i], l iili.,.l.!...)



SPORTSKO REKREATIVNO UDRUZENJE "EnduTo Zavidoviii" je osnovano na inicijatlvu grupe ljubitel.ia
extreme endure voinje. Klub je osnovan u oct-2020. god.

Trenutno klub ima 53 aktivnih vozata. 100+ alanova iprijatelja kluba,

Klub u avg-sept. tradicionalno organizuje ENDURO druienje za vozade-jahade iz 10 tak zemalja,cca
400 Sostiju. Gosti budu odarani entunzijazmom vozaia, kvalitetu staza i samoj organizaciji. U 2021.
smo imali u drugo mjesto u amater kategoriji. U 2022.god na driavnom prvenstvu ucestvovaloje
naSih 7 vozata. Ucesvovali smo u svim kategorijama (pro, amater, veteran)osvojili smo 3. Mjesto
u kupa n poredak u BIH.

U 2023. god. smo nastupili u svim kategorijma. Na svim utrkama smo imali "postolje".

Ukupan poredak klubova:Viceprvaci BIH (2. mjesto u BIH). U BIH pod ingerencijom MSB lH djeluje 72

kluba iz motosporta. Premier Ligu cine 15 klubova (gradova). Vozi se 7 utrka u BIH i 3 med.iunarodne.

U pravu kluba dine:

Gosp. Denis Radoncic - Predsjednik kluba

Gosp. Mirnes Bo5njakovii- Potpredsjednik kluba

Gosp. Denis Marulli - dlan UO

Gosp. Adis Begii - dlan UO

Gosp. Nesad Tatar clan UO

Gosp, Kasim Omeraievii - predsjednik skupitine kluba

pVtCf enVACt BIH 2023FU protekloj sezoni na5 klub je osvojio DRUGO MJESTO u ukupnom
poretku "End uro".

U 2023. smo aktivno uaestvovali na svim zvanianim utrkama u BiH iAlpe Adria. Do zadnje utrke bilo je

neizvjestan raspored u ukupnom poretku klubova, kao ikategorijama u kojim smo ucestvovali. MS

BiH kalendar prvenstva u Enduru ima 7 domacih i3 regionalne utrke. U prosleku na utrci nastupi 80'
100 vozaca. Enduro Zavidoviiije najjatu PRO kategoriju napao sa vrhunski spremnim Maid
Serhatlic. Alpe Adria extreme enduro championship Maid Serhatlic i Ejub Buza. Amater kategoriju su

izni.ieli Mirsad Ljubijankic, Anes Selimovic, Mirnes Bosnjakovic i Kerim Orud. VETERAN kategoriju
neprikosnoveni Senad Begic i lndir Durmic.

Ceremonija proglasenja pobjednika u Kresevu pokazala je ozbiljnost ovog Sporta. Na istoj su

prisustvovali eminentni gosti iz Ministarstava - Ministrl sa drzavnog, Federalnog iOpcinskih nivoa,
predstavnici iz cijele BiH i regiona, predstavnici sponzora, medila i dr. Svecana sala Hotela Adriale je

bila ispunjena do posljednjeg mjesta. Nakon izlaganja gostiju proglasenje je pokazalo da je svaka

utrka/postolje u 2023. bila rezervisana za nas klub.

Ukupni rezultati za 2023.: PRO kat - ukupan poredak Maid Serhatlii 2. mjesto@Veteran kat

ukupan poredak Senad Begic Z. mjesto@. Proglasenje najuspjesnijih klubova 2023. ukupan poredak

SRU Enduro Zavidovici 2. mjesto S Specila Ina nagrada za uporan rad, organizaciju kluba za sezonu i

doprinos "Podasnitlan MS BiH" - Mirnes Boinjakovii.

Regionalno takmitenje Alpe Adria extreme enduro championship Maid Serhatlia 2, mjestoS



Pored zvanifnog dijela pod pokroviteljstvom MS BiH nasi vozaci su takodjer uaestvovali na mnogim
Enduro druzenjima u cijelo.j BiH, koje su organizovali klubovi na svojim stazama.

Na naiim enduro stazama bilo.ie voinji i druienja koji su posebno za nas znaaajni, jer klub iell
zadriati tar tih zajednitkih trenutaka dlanova kluba.

U nadi da ie na5 grad prepoznati ovakve rezultate, srdadno Vas pozdravliamo.



str



Nasa 2vozaca sa takmicenja

Ismail Keserovic i Elvis Dzinic
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Stike s Fenix utrke -internacionatna utrka (3 dana traje)
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Vozadi - ctanovi ktuba SRU Enduro Tavidovici

Ktub ima oko 150 ctanova, 53 aktivnih vozaca, 10 profi.


